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Tárgy: írásbeli kérdés
Az Országgyűlés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

„Meddig sújtja még a kormányzat a rászoruló betegeket a dobozdíj-fizetés i
kötelezettséggel és mikor kívánja eltörölni?” címmel a Házszabály 91§-a alapján kérdés t
kívánok intézni Dr. Székely Tamás egészségügyi miniszterhez . A kérdésre a választ írásban
kérem!

Tisztelt Miniszter Úr !

A napokban a fogadóóráimon többen kerestek meg azzal a panasszal, hogy az amúgy
ingyenesen járó gyógyszerért fizetendő 300 Ft-os dobozdíj kifizetése nehézséget okoz a
számunkra! Ezek olyan családok voltak, ahol az egyik családtag súlyosan fogyatékos, illetve
tartósan beteg .

Altalában ezek a betegek nem csak egy, hanem három, négy ilyen gyógyszert szednek .
Azoknál a családoknál, akiknél a napi megélhetés is gondot jelent, egyáltalán nem mindegy ,
hogy benn marad e a pénztárcában ez az egy-kétezer forint .

Kérem Miniszter Urat mérlegelje, hogy valóban olyan fontos bevétele-e ez az egészségügy i
kormányzatnak, hogy megérje sújtani ezeket az embereket a dobozdíj fizetéssel !

Kérdezem ezért Miniszter Urat, „Meddig sújtja még a kormányzat a rászoruló betegeket a
dobozdíj-fizetési kötelezettséggel és mikor kívánja eltörölni?”

Várom megtisztel ő válaszát !
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